

中国核心期刊（遴选）数据库 收录期刊

ISSN 1006-4311

CN13-1085/N

# Value Engineering

## JIAZHI GONGCHENG

# 2019 4

上旬刊（总第522期 / 第38卷）

# 价值工程

中国商界文联 会刊

中国技术经济研究会价值工程专业委员会 会刊  
中国高等教育学会价值工程分会

中国期刊网 全文收录期刊  
中国学术期刊（光盘版）

中国学术期刊综合评价数据库来源期刊

万方数据—数字化期刊群入网期刊

中文科技期刊数据库收录期刊

ISSN 1006-4311



9 771006 431068

万方数据

# 价值工程

2019年4月上旬刊(总第522期/第38卷)  
1982年创刊 2019年4月8日出版

中国商界文联 会刊

中国技术经济研究会价值工程专业委员会  
中国高等教育学会价值工程分会

封面刊名题字:袁宝华

主管单位:

河北省科学技术协会

主办单位:

河北省技术经济管理现代化研究会

总 编:高志彪

总 编 室:师瑞

电 话:0311-87024742

编辑部:马慧霞

刘英禄

电 话:0311-83020178

0311-83036626

传 真:0311-87024742

投稿邮箱:vezzsbjb@163.com

网 址:www.vezzs.com

责任编辑:高生明

封面设计:王金军

版面设计:韩宇红

国际标准连续出版物号:ISSN 1006-4311

国内统一连续出版物号:CN 13-1085/N

国内邮发代号:18-2

国内订阅:全国各地邮局

国内发行:河北省报刊发行局

国外发行:中国国际图书贸易总公司

印 刷:廊坊市长岭印刷厂

编辑出版单位:价值工程杂志社

社 址:石家庄市槐安西路88号卓达  
物业楼A501室

邮 编:050091

国内定价:30.00元人民币

海外定价:30.00美元

# 目 录

## \* 价值管理 \*

- 养老院项目 PFI 模式的风险分担和补贴方案研究 ..... 尹志军 等(1)
- 从专业化分工角度分析我国的工程项目管理模式 ..... 韩静敏(4)
- 基于碳排放计量视角的河南省产业集聚区低碳化发展策略研究  
..... 胡俊辉 等(7)
- 我国公益组织发展状况的综合统计评价体系 ..... 周涌(10)
- 农村配电网改造项目后评价研究 ..... 余国新 等(13)
- 基于 DEMATEL 的医养结合中心运营影响因素研究  
..... 张国宗 等(16)
- 草原天路游客满意度调查研究 ..... 孙殿君 等(19)
- 基于有限理性的公交车与私家车交通方式演化博弈  
..... 巫娜燕 等(22)
- 新型城镇化进程中四川省乡村产业发展的对策  
..... 康晓莹 等(25)
- 实物量法在国际工程造价过程中的应用与管理研究 ..... 李斌(28)
- 常规公交专用道交叉口出口设置策略研究 ..... 唐贵涛 等(32)
- 水利工程全生命周期投资控制的关键因素 ..... 李琴(35)
- 化妆品电子商务应用及效益分析 ..... 朱虎诚(38)
- 安全风险分级管控和隐患排查治理双重预防机制在水电建设施工  
中的应用 ..... 张明(41)
- BIM 技术应用下的工程造价精细化管理分析 ..... 李修强(44)
- 国际工程项目劳务管理风险探讨 ..... 周梦嶝(47)
- 大数据时代下智慧城市建设项目运营模式研究 ..... 万玲(50)
- 公路工程项目机械设备安全管理要点分析 ..... 蒲永彦(53)
- 装配式建筑发展动力机制研究 ..... 陈玲燕(56)
- 从长航凤凰探究债务重组的作用和启示 ..... 叶肖 等(59)
- 国际合作办学项目风险识别及防范 ..... 唐若(62)
- 基于平衡计分卡的企业绩效评价研究 ..... 纪云腾 等(66)
- 我国综合管廊 PPP 项目运维阶段政府支出责任影响因素分析  
..... 王雨哲(70)

## \* 价值链·供应链 \*

- 某紧固件工厂周生产滚动计划的探索与实践 ..... 陈栋(83)

## \* 功能载体创新 \*

- 坚硬河床插打围堰钢板桩增设砼圈梁配重止水施工技术  
..... 金龙(86)
- 铁路路堑高边坡危岩整治施工技术 ..... 郭萍(90)

站场下中继间法斜交顶进双体长大框构桥施工技术 .....	高岩(94)
市政桥梁工程中后张法预应力施工技术研究 .....	李斌峰 等(99)
浅谈多种深基坑支护技术在工程中的综合应用 .....	周洪顺(102)
生物质锅炉尾气超低排放技术 .....	喻兵(105)
石坊村白水江特大桥跨越 X484 线的优化设计 .....	张丹阳(109)
隧道内二次衬砌拱部换拱施工技术 .....	张新波(112)
空客 A320 燃油箱惰性气体系统介绍及故障分析 .....	王翔(115)
下穿高速铁路框架桥顶进施工线路加固技术探索 .....	刘燕(118)
三峡库区树坪滑坡治理前后渗流场分析 .....	周宝 等(121)
如何确保 JQ160 型架桥机在单线隧道中完成 32mT 梁架设 .....	黄明(124)
浙东某地避雷针塔异常振动问题的分析 .....	杨艳婷 等(127)
智能预应力张拉压浆设备在预应力张拉压浆中的应用 .....	于丽恒(130)
数控车床螺纹加工的实用调节方法 .....	宋秀峰(133)
建筑工程屋面防水施工技术研究分析 .....	邵恩波(136)
复杂条件下连续箱梁支架现浇的支撑系统设计 .....	郁文岩(139)
都江堰 M-TR 旅游客运专线有轨电车项目桥梁设计 .....	胡玉珠 等(142)
杏子山隧道软弱围岩大变形控制技术研究 .....	张洪生(145)
浅析地下密闭空间施工中实现稳定保压的必要性和方法 .....	贾剑虹(148)

\* 价值应用 \*

基于主成分分析法的建筑工业化推广阻碍因素分析 .....	董晨暄 等(151)
BIM 技术在建筑施工中的应用研究 .....	郭慧锋 等(154)
铂纳米修饰电极的研究及其电化学检测乙醇 .....	石文秀 等(158)
类砌体型危岩结构面形成与破坏演化机制分析 .....	沈吉贵 等(161)
基于大数据背景下计算机信息处理技术的有效性应用 .....	申妙芳(164)
昆明西华湿地公园生态系统服务价值评价研究 .....	陈武强 等(167)
航空中波导航台对工业、科学、医疗射频设备的防护间距研究 .....	张美红 等(170)
大数据下人工智能技术在信息检索中的应用探析 .....	杨涛(173)
ICP-MS 法测定大米中钙含量 .....	李土贵(176)
简析 BIM 技术在建筑工程管理中的应用 .....	海洋(178)
BIM 协同设计与传统设计在实际工程应用中的对比分析 .....	吕布 等(181)
城市配电网故障发生原因及防范措施探析 .....	赵幽幽(184)
基于 BIM 的全过程造价控制研究 .....	高莹(187)

\* 理论综述 \*

海外高端人才创业创新影响因素及对策研究 .....	李燕燕(190)
国内外消费者决策模型研究进展 .....	焦梦蕾 等(193)

**郑重声明**

- 1、本刊所刊载内容未经书面许可,任何部分不得以任何形式翻印、转载、复制,及存储于检索系统,提供给公众或私人使用。
- 2、来稿在 15 个工作日内给予回复录用与否,若未收到回复信息,请来信来电咨询稿件进展。来稿正常刊登周期为 3 个月内,未录用者可自行处理。请勿一稿多投,不涉及保密、署名无争议,请作者自留底稿,恕不退稿。
- 3、编辑部对来稿文章标题、内容、参考文献等保留删修权,不同意删修的稿件请在来稿中声明。
- 4、本刊已被“中国知网、万方数据数字化期刊群、中文科技期刊数据库”收录。凡向本刊投稿作者,若不同意在上述数据库收录,请在来稿中注明。

## Value Engineering

(VE)

Fortnightly Issue

Started in 1982

Vol.38 4.a

(Sum No.522)

Published in Apr. 8, 2019

### Inscribed:

Yuan Baohua

### Executive Editor-in-chief:

Gao Zhibiao

### Manager:

Hebei Association for  
Science and Technology

### Sponser:

Hebei Institute of  
Technology Economy and  
Modern Management

### Chief Editor's Department:

Shi Rui

### Editor:

Editorial Team of VE

### Publisher:

Magazine Publishing House of VE

### Address:

Room A501, Zhuoda Property  
House, No.88 Huai'an Road

Tel: (0311) 87024742

### E-mail:

vezzsbjb@163.com

### Printed by:

Changling Printing House, Langfang

### Distributor:

Shijiazhuang Post Office

### Subscriptions:

Chinese Local Post Office

**Domestic Issue Code:** 18-2

**Domestic Single Price:**

¥30.00

**Overseas Single Price:**

\$ 30.00

**Open Publishing**

ISSN 1006-4311

CN 13-1085/N

# CONTENTS

## VALUE MANAGEMENT

- 1 Research on Risk Sharing and Subsidy Scheme of PFI Model in Nursing Home Project ..... YIN Zhi-jun, *et al.*
- 4 Analysis of China's Engineering Project Management Mode from the Perspective of Specialized Division of Labor  
..... HAN Jing-min
- 7 Research on Low Carbonization Development Strategy of Industrial Clusters in Henan Province Based on Carbon Emissions  
Measurement Perspective ..... HU Jun-hui, *et al.*
- 10 The Comprehensive Statistical Evaluation System of the Development of Chinese Public Welfare Organization ..... ZHOU Yong
- 13 Research on Post-evaluation of Rural Distribution Network Reconstruction Project ..... YU Guo-xin, *et al.*
- 16 Research on Influencing Factors of Hospital Integration Center Operation Based on DEMATEL ..... ZHANG Guo-zong, *et al.*
- 19 Research on Tourist Satisfaction Survey of Grass Skyline ..... SUN Dian-jun, *et al.*
- 22 Evolutionary Game Analysis of Traffic Mode between Bus and Car Based on Bounded Rationality ..... WU Na-yan, *et al.*
- 25 Countermeasures for the Development of Rural Industry in Sichuan Province in the Process of New Urbanization  
..... KANG Xiao-ying, *et al.*
- 28 Application and Management Research of Analytical Cost Estimating Method in International Engineering Cost Process  
..... LI Bin
- 32 Study on the Setting Strategy of the Intersection Exit of Conventional Bus Lanes ..... TANG Gui-tao, *et al.*
- 35 Key Factors for Investment Control of the Full Life Cycle of Hydraulic Engineering ..... LI Qin
- 38 Application and Benefit Analysis of Cosmetics E-commerce ..... ZHU Hu-cheng
- 41 Application of Double Prevention Mechanism of Safety Risk Grading Management and Hidden Danger Investigation and  
Management in Hydropower Construction ..... ZHANG Ming
- 44 Refined Management Analysis of Engineering Cost under the Application of BIM Technology ..... LI Xiu-qiang
- 47 Discussion on the Risk of Labor Management in International Engineering Projects ..... ZHOU Meng-di
- 50 Research on the Operation Mode of Smart City Construction Project under the Big Data Era ..... WAN Ling
- 53 Analysis on Key Points of Safety Management of Mechanical Equipment in Highway Engineering Projects ..... PU Yong-yan
- 56 Research on Dynamic Mechanism of Prefabricated Building Development ..... CHEN Ling-yan
- 59 Exploring the Role and Enlightenment of Debt Restructuring from Changhang Phoenix ..... YE Xiao, *et al.*
- 62 Risk Identification and Prevention of International Cooperative Education Projects ..... TANG Ruo
- 66 Research on Enterprise Performance Evaluation Based on Balanced Scorecard ..... JI Yun-teng, *et al.*
- 70 Analysis of Factors Affecting Government Expenditure Responsibility in the Operation and Maintenance Stage of Comprehensive  
Utility Tunnel PPP Project in China ..... WANG Yu-zhe
- 73 Empirical Analysis of the Evolution Path of Shared Economic Structure ..... XIAO Hong
- 76 Economic Analysis of Campus Safety Risk Management in Higher Vocational Colleges ..... GUO Shao-jun
- 80 Performance Evaluation of Public Engineering Projects from the Perspective of Sustainability ..... HE Yu-zhao

## VALUE CHAIN·SUPPLY CHAIN

- 83 Exploration and Practice of Weekly Production Rolling Plan of a Fastener Factory ..... CHEN Dong

## FUNCTION CARRIER INNOVATION

- 86 Construction Technology of Adding Concrete Ring Beam to the Inserted Steel Sheet Pile in Hard Riverbed ..... JIN Long
- 90 Construction Technology of Dangerous Rock Renovation for High Slope of Railway Cutting ..... GUO Ping
- 94 Construction Technology of Relaying Method Skewed Jacking Double-body Long-span Frame Bridge in Station Yard ..... GAO Yan
- 99 Research on Post-tensioning Prestressed Construction Technology in Municipal Bridge Engineering ..... LI Bin-feng, *et al.*
- 102 Comprehensive Application of Various Deep Foundation Pit Support Technologies in Engineering ..... ZHOU Hong-shun
- 105 Biomass Boiler Exhaust Ultra-low Emission Technology ..... YU Bing
- 109 Optimization Design of Baishuijiang Bridge Crossing X484 Line in Shifang Village ..... ZHANG Dan-yang
- 112 Construction Technology of Arch Changing for Secondary Lining in Tunnel ..... ZHANG Xin-bo
- 115 Introduction and Fault Analysis of Airbus A320 Fuel Tank Inerting System ..... WANG Xiang
- 118 Exploration on Reinforcement Technology of Jacking Construction Line of Frame Bridge Underpassing High-speed Railway  
..... LIU Yan
- 121 Analysis of Seepage Field before and after Treatment of Shuping Landslide in Three Gorges Reservoir Area ..... ZHOU Bao, *et al.*
- 124 How to Ensure That JQ160 Bridge Erecting Machine Completes 32mT Beam Erection in Single-line Tunnel ..... HUANG Ming
- 127 Analysis on Abnormal Vibration of Lightning Rod Somewhere in East Zhejiang Province ..... YANG Yan-ting, *et al.*
- 130 Application of Intelligent Prestressed Tension Grouting Equipment in Prestressed Tension Grouting ..... YU Li-heng
- 133 Practical Adjustment Method for Thread Machining of CNC Lathe ..... SONG Xiu-feng
- 136 Research and Analysis on Roof Waterproof Construction Technology of Building Engineering ..... SHAO En-bo
- 139 Design of Supporting System for Cast-in-place Bracket of Continuous Box Girder under Complicated Conditions  
..... YU Wen-yan
- 142 Bridge Design of Dujiangyan M-TR Tourist Passenger Dedicated Tram Project ..... HU Yu-zhu, *et al.*
- 145 Research on Large Deformation Control Technology of Weak Surrounding Rock in Xingzishan Tunnel ..... ZHANG Hong-sheng
- 148 Analysis on the Necessity and Method of Realizing Stable Pressure Keeping in the Construction of Underground Confined Space  
..... JIA Jian-hong

## VALUE APPLICATION

- 151 Obstacles to the Promotion of Building Industrialization Based on Principal Component Analysis ..... DONG Chen-xuan, *et al.*
- 154 Application Research of BIM Technology in Building Construction ..... GUO Hui-feng, *et al.*
- 158 Study on Platinum Nano-modified Electrode and Its Electrochemical Detection of Ethanol ..... SHI Wen-xiu, *et al.*
- 161 Analysis on Formation of Structural Planes and Evolution Mechanism of Quasi-masonry Unstable Rock  
..... SHEN Ji-gui, *et al.*
- 164 Effective Application of Computer Information Processing Technology Based on Big Data Background ..... SHEN Miao-fang
- 167 The Estimation of the Service Value of the Ecological System of Kunming Xihua Wetland Park ..... CHEN Wu-qiang, *et al.*
- 170 Research on Protection Distance from Industrial, Scientific, Medical Radio-Frequency Equipment to Aeronautical Radio  
Navigation Stations ..... ZHANG Mei-hong, *et al.*
- 173 Analysis of the Application of Artificial Intelligence Technology in Information Retrieval under Big Data ..... YANG Tao
- 176 Determination of Calcium in Rice by ICP-MS ..... LI Tu-gui
- 178 Brief Analysis of the Application of BIM Technology in Construction Engineering Management ..... HAI Yang
- 181 Comparative Analysis of BIM Collaborative Design and Traditional Design in Practical Engineering Application ..... LV Bu, *et al.*
- 184 Analysis on Causes and Preventive Measures of Urban Distribution Network Faults ..... ZHAO You-you
- 187 Research on Whole Process Cost Control Based on BIM ..... GAO Ying

## THEORETICAL REVIEW

- 190 Research on Influencing Factors and Countermeasures of Overseas High-end Talents Entrepreneurship Innovation ..... LI Yan-yan
- 193 Overview on Consumer Decision Model ..... JIAO Meng-lei, *et al.*